
 

 

 

 

 

ACTA DE REUNIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Identificació de la sessió 

Núm: 2/2019 

Caràcter: Ordinari 

Data: 10/09/2019 

Horari: 18.00h a les 20.00h 

Lloc: Sala de reunions del 1er pis de l’Ajuntament 

Assistents: 

Joan Ramon Veciana, President 

Vocals: 

Per l’Ajuntament: 

Georgina Vilà       Regidora d’Educació  

Xavier Prat Puntí  Regidor a l’oposició d’ERC Sant Hilari 

M Àngels Ripoll Cubatallé      Regidora a l’oposició de PDCAT 

Anna Tutusaus Garcia   Tècnica d’Educació de l’Ajuntament  

Sector Pares i Mares d’Alumnes: 

Jordi Illamola Roura                            Llar Infantil Les Cent Fonts 

Yolanda López      Col.legi Sant Josep 

Ona Llopart i Anna Ruiz    Escola Guilleries 

Laia Antequera                 Escola Bressol Municipal La Baldufa 



 

 

 

 

 

Eulàlia Vilà Rabella                INS Anton Busquets i Punset   

Sector Director/es de Centres: 

Raül Herranz Maideu      Col.legi Sant Josep 

Mònica Casado Estornell    Escola Guilleries 

Anna Tutusaus Garcia     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Josep Broch Muñoz                 INS Anton Busquets i Punset 

Anna Miralpeix Fauchs     Llar d’Infants Les  Cent Fonts 

Sector Mestres i Professors: 

Cristina Arias Barroso     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Marta Rovira Coll     Escola Guilleries 

Alba Miralpeix Cufí     Col·legi Sant Josep 

Maria Pacheco Martínez    Llar Infantil Les Cent Fonts 

 

Ordre del dia 

A. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

1. Aprovació acta sessió anterior 

B. INFORMACIONS 

2. Comissió d’escolarització 

3. Setmana de la mobilitat 

4. Xerrada orientació (Acabem 4rt d’Eso i ara què) 



 

 

 

 

 

5. Xerrada sexualitat 

6. Visita i activitats Font Vella 

7. Consell Infants 

8. Calendari CAD’s Socials 

9. Calendari Activitats 

C. PROJECTES 

10. Joc perdut 

11.  Programa acollida P-3 (Guilleries) 

12. Projecte socioeducatiu 

13. Projecte singular 

14. PFI Montseny-Guilleries 

15. Fem deures 

16. Teatre amb anglès 

17. Descoberta de l’entorn 

18. Beques càtedra de l’aigua 

D. PROPOSTES A TREBALLAR 

19. Decoració de nadal 

20. Comissió carnestoltes 

21. Municipalitzar menjador 

22. Camí segur 

23. Tallers/activitats cultura amazic 



 

 

 

 

 

24. Fem dissabte 

25. Crear taula de relació amb les escoles 

E. TORN OBERT DE PARAULA 

 

Desenvolupament de la sessió 

L’alcalde Joan Ramon Veciana obre el Consell Escolar Municipal dient que com és 

nova legislatura hi ha molta gent nova, tant d’AMPES, com la nova regidora 

d’educació, demana fer una ronda de presentació.  

 

A. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

1. Aprovació acta sessió anterior a data 11/06/2019 

En Xavier Prat d’esquerra Republicana, exposa que l’últim CEM va ser el juny i els i 

hagués agradat estar convidats, ja que eren càrrecs electes, tal  com i va estar la 

Georgina Vilà, com a nova regidora d’educació.  

Acord 

Aprovar, per unanimitat, l’acta de la sessió 11/06/2019. 

Tenir en compte per les pròximes eleccions, convocar els càrrecs electes. 

 

B. INFORMACIONS 

2. Comissió d’escolarització 

La Sra. Georgina Vilà regidora d’Educació exposa el següent: 



 

 

 

 

 

De moment no hi ha moltes sol·licituds de nens, però sí que és té constància que el 

llarg del curs aniran arribant.  

El total d’alumnes escolaritzats en el municipi són: 

- Infantil hi ha 219 alumnes. 

- Primària 675 alumnes. 

- ESO: 330 alumnes. 

Al llarg del curs està previst que hi hagi molt de moviment, però ara a principi de 

curs no, això va fer que es poguessin repartir sense problema els alumnes, de 

manera equitativa. 

3. Setmana de la mobilitat 

La Sra. Georgina Vilà, regidora d’Educació explica que és la setmana del 16 al 22 

setembre. 

El dia 16 de setembre es farà una xerrada els centres educatius a càrrec d’en Pep 

el municipal, durant uns 15 minuts aproximadament sobre seguretat viària.  

Els infants de 3r de l‘Escola Guilleries a les 9.00h. 

Els infants de 4t de l’Escola Guilleries a les 9.15h. 

Els infants de 3r del Col·legi Sant Josep a les 11.30h 

Els infants de 4t del Col·legi Sant Josep a les 11.45h 

Relacionat amb aquesta xerrada els infants de 3r i 4t dels dos centres podran 

gaudir d’un parc de trànsit, un pit bici, que es farà a la pista blava.  



 

 

 

 

 

Els alumnes de 3e A hi aniran el dimecres 17 de setembre de 9.00h a 10.00h, els 

de 4t A de 10.00h a 11.00h i 4t B de 11.15h a les 12.15h. El 18 de setembre de 

9.00h a 10.00h el 3r B de l’Escola Guilleries. El 3r del Col·legi Sant Josep el 16 de 

setembre a les 15.15h fins les 16.15h, i els alumnes de 4t el 17 de setembre de 

les 15.15h a les 16.15h. 

L’empresa porta tot el material per la realització del pit-bici.  

La Georgina exposa que va rebre un correu de l’INS Anton Busquets i Punset,  per si 

es podien adherir en la realització d’alguna activitat en aquesta setmana de la 

mobilitat, la regidora d’educació creu que és una bona proposta. 

En Josep Broch. Director de l’INS explica que el coordinador de l’INS ha realitzat un 

qüestionari, el qual farà arribar a les famílies per intentar consciència a les famílies 

que no vinguin tant a buscar els nens amb cotxe. També es faran unes activitats 

durant aquesta setmana. 

4. Xerrada d’orientació (Acabem 4rt d’Eso i ara què?) 

La Georgina explica que finalment s’ha aconseguit que torni a venir l’Ester Rafael a 

fer la xerrada, serà el 4 de març. La regidora d’educació explica que no només hi 

poden anar els alumnes de 4rt d’Eso, sinó que si es considera important que tot 

l’ESO i vagi, no hi ha problema. 

 

5. Xerrada sexualitat 

La regidora diu que creu que és un punt que s’ha de treballar molt i tenir en compte 

i sobretot amb joves. Els voluntaris del punt lila van fer una formació aquest estiu 

amb l’Alba Alfageni Casanova, és treballadora d’un col·lectiu feminista que es diu 

grup Nut. Ha treballat a moltes ONG, ha sortit a la televisió, també és psicòloga i la 

seva vida professional la centrant en la lluita i la defensa dels drets de les dones.   



 

 

 

 

 

L’Alba ens va explicar que fa tallers de sexualitat i també d’educació emocional tant 

per primària com per secundària. Ella no és partidària de posar uns tallers o unes 

xerrades perquè si, sinó que observem les necessitats que tenim els centres 

educatius del municipi. A partir d’aquestes necessitats ella ens presentarà una 

proposta. És una inversió econòmica que des de l’ajuntament ja hi estem totalment 

d’acord i creiem que és necessari, però s’ha de tenir consciència des dels centres 

educatius i saber que és el que volem treballar. 

En Xavier Prat d’ERC explica que va ser voluntari del punt lila i creu que és molt i 

molt interessant que vingui l’Alba a fer aquestes xerrades. S’ha de fer un esforç 

molt gran per transmetre uns bons valors sobre la sexualitat.  

Tots els assistents el consell escolar estan d’acord que és molt important inserir en 

aquesta temàtica amb els pares. 

La regidora d’educació explica que des de la regidoria d’igualtat, en Jordi Moragues, 

també es volen portar a terme diferents accions enfocades cap al mateix sentit. 

Acord 

Els claustres parlaran dels temes que més els preocupa sobre aquesta temàtica, 

ho recolliran amb un word, i passaran el correu a la tècnica d’educació, durant el 

mes de setembre. 

6. Visita i activitats Font Vella 

La regidora explica que la Font Vella es va posar en contacte amb la regidoria de 

medi ambient oferint visites a la fàbrica pels alumnes. L’objectiu és que els infants 

del municipi passin per les diferents plantes de la Font. El públic destinat seria els 

alumnes de 1r i 2n ESO, inclús es podria aprofitar pel treball de síntesis de final de 

curs. El tema seria l’aigua i plantegen dos continguts: 



 

 

 

 

 

- L’aigua superficial, seria com el projecte Rius  

- L’aigua subterrània, fer activitats de 3 hores o 3 hores i mitja, on els 

alumnes podrien fer una ruta de les tres fonts. 

Acord 

Els centres interessats es posaran en contacte amb la regidora d’educació.  

7. Consell infants  

La Georgina explica que aquest any el consell d’infants, com es va parlar al CEM del 

Juny, canvia, ja que es dóna un altre caire més participatiu i actiu pels nens i nenes 

de l’escola, aquest Consell d’infants estarà creat a partir de les regidories de 

participació, educació i medi ambient.  

La regidora d’educació projecte i explica en què consistirà el funcionament del nou 

model de consell d’infants: 

• El consell d’Infants Municipal aproparà les escoles i al seu alumnat 

l’aprenentatge dels mecanismes de representació i participació democràtica. 

• S’escolliran de forma democràtica 13 representants (igual que el ple 

Municipal està format per 13 representants).  

• Els alumnes que optin a ser representants, ho faran de forma voluntària. 

Només hi hauria sorteig, en cas d’empat. 

• S’escolliran 2 alumnes de cada curs, exceptuant el 6è del Col·legi Sant Josep 

que n’escollirà 3.  

• Cada any, s’escollirà un alumne de 6è com a  alcalde del Ple infantil (que 

s’anirà alternant un alumne de cada escola). 



 

 

 

 

 

• La dinamització de les sessions de treball les faran les mateixes escoles  

amb el suport de tècnics i/o representants del consistori.  

• Les sessions de treball seran d’una hora de tutoria de les mateixes escoles. 

La temàtica escollida enguany (2019-2020) serà la biodiversitat. 

La primera sessió serà a l’Octubre (no necessàriament serà el mateix dia a cada 

escola). En aquesta s’explicarà el funcionament del Consell (regidor de participació 

o bé regidora d’educació) i es procedirà a escollir els membres. S’informarà de la 

temàtica a treballar.  

La segona sessió serà a Novembre i es preveu la presència de membres de la 

regidoria de medi ambient per aportar informació (regidor, tècnica, jardiner....). 

La tercera sessió serà al mes de Gener. 

La quarta sessió serà al mes de Febrer. 

A finals de febrer se celebrarà un Ple infantil, on els membres de l’Ajuntament 

formaran part del públic. En aquest Ple, moderat per l’alcalde infantil, els alumnes 

explicaran què estan treballant. 

Es realitzaran 3 sessions més de treball (març, abril i maig) 

Al mes de Juny es farà el Ple definitiu on el Consell d’Infants, en representació dels 

alumnes de 5è i 6è de les escoles de Sant Hilari, traslladaran la feina feta i les 

propostes a l’Ajuntament de Sant Hilari.  

L’Ajuntament haurà d’intentar donar resposta a les propostes dels infants, per 

donar  credibilitat i sentit a la participació ciutadana, en aquest cas, dels infants.   

8. Calendari CAD’s socials 



 

 

 

 

 

La Georgina va projectar el calendari de les CAD’s socials d’aquest curs 2019-

2020.  

NOM DEL CENTRE 1R TRIMESTRE 2N TRIMESTRE 3R TRIMESTRE 

INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 18 OCTUBRE A LES 9.00H 14 DE FEBRER A LES 9.00H 22 DE MAIG A LES 9.00H 

SANT JOSEP I CENT FONTS 25 OCTUBRE A LES 09.00H 28 DE FEBRER A LES 10.00H 8 DE MAIG A LES 10.00H 

ESCOLA GUILLERIES 24 OCTUBRE A LES 11.00H 5 DE MARÇ A LES 11.00H 21 DE MAIG A LES 11.00H 

 
 

9. Calendari activitats 

La regidora projecte el calendari de les activitats del curs 2019-2020. 

o BIBLIOTECA 

o VISITES ESCOLARS 

▪ Es tornaran a fer les visites escolars. (falta concretar quan 

començaran). Es faran les reunions amb totes les escoles per fixar 

dates, comentar el funcionament de les visites, debatre possibles 

canvis i suggeriments, etc.  

▪ Els alumnes d’ESO, hi aniran un cop l’any 

▪ Els alumnes de 4rt ESO hi aniran a fer el crèdit de síntesi dos dies 

▪ S’està valorant si fer unes visites escolars amb els de sisè amb el tema 

àlbum il·lustrat. 

o HORES DEL CONTE 

▪ Es faran aproximadament cada mes, alternant dies entre setmana i 

dissabtes 

▪ Cada trimestre es farà l’hora dels més petits (0-3 anys) 

o CONCURS PUNTS DE LLIBRE 

▪ Del 4 de març al 12 d’abril  



 

 

 

 

 

▪ El lliurament de premis es farà el diumenge 12 de maig juntament amb 

la trobada de punts de llibre que organitza l’associació Punts de 

l’aigua.  

 

o SETMANA DE LA MOBILITAT SOSTENIBLE SEGURA 

o Activitat Pit-bici amb els alumnes de 3r i 4t de l’Escola Guilleries i el Col·legi 

Sant Josep, dies 16,17 i 18 de setembre. 

o DECORACIÓ DE NADAL 

o  Novembre entrega de la decoració de Nadal (Abans del 22 de novembre) 

o DECORACIÓ OUS DE PASCUA 

o Abans de setmana santa pintar uns ous de porexpan 

o CONCURS DE PINTURA RÀPIDA 

o 19 d’abril (Divendres Sant). 

o CONCURS LITERARI 

o Final de març entrega dels treballs 

o JOC PERDUT 

o 1-2 abril 

o PREMIS DE RECERCA JOSEP MORAGAS 

o Primers de maig termini entrega dels treballs. 4t d’ESO 

 

o CONCURS PORTADA DE PROGRAMA DE FESTA MAJOR 

o El Juny. Poden participar tots els alumnes. 

o EMBRUIX 

o Final de juny, principis de juliol. 

Proposta: fer photocall, murals, atrapasomnis... decoració en general per 

decorar algun racó de l’espectacle o per exposar durant el dia. 

o SETMANA DE L’ESPORT 

o Última setmana de maig i primera de juny 



 

 

 

 

 

MUSEU GUILLERIES 

o NOVEMBRE: 

Setmana de prevenció de residus del 17 al 25 de novembre: 

o MAIG: 

Let's Clean Up Europe-Fem dissabte la segona setmana de maig. 

 

Acord 

La regidora acorda passar el calendari per correu els centres educatius. 

C. PROJECTES 

10. Joc perdut 

La Georgina explica que l’1 o 2 abril el joc perdut es farà a Sant Hilari, depèn les 

inscripcions de les escoles, se sabrà segur a finals de setembre.  Si hi ha molts 

centres, es farà en dos dies diferents, llavors es decidirà quin dia es farà a Sant 

Hilari. I si hi ha pocs centres, es farà només un dia i serà a Sant Hilari Sacalm. 

El dia 12 de setembre la regidora té una reunió amb en Paco al CRP per poder 

ultimar detalls sobre material i espai que necessitem per dur a terme el Joc Perdut. 

11. Programa acollida P-3 (Guilleries) 

La regidora explica que el dia 2 de setembre, es va fer una reunió amb la direcció 

del centre Guilleries i la Maite de Ciutadania, juntament amb dues de les tres 

persones que ens ajudaran a tirar endavant aquest projecte. Hi haurà tres noies 

que ajudaran durant el mes de setembre perquè els infants de p3 tinguin una millor 

entrada a l’escola. L’avantatge d’aquest any és que una d’elles parla amazic i l’altre 

àrab. D’aquesta manera molts infants estan coberts sobre el tema idioma i podran 



 

 

 

 

 

relacionar-se molt millor amb l’entorn més proper. La Llar Cent Fonts no s’adhereix 

al programa aquest curs.  

12. Projecte socioeducatiu 

La regidora exposa el següent: Pel que fa al projecte socioeducatiu, aquest any, de 

moment, el deixarem en stand bite, ja que crec que és un projecte que no s’ha 

realitzat de la manera que s’hauria d’haver realitzat, ja que l’objectiu que  hi havia 

establert no tenia relació amb la realitat que hi havia en aquest projecte. Per tant, 

com ja he dit, de moment, queda parat tot i que segurament canviarem de projecte, 

un cop tinguem clar el tarannà i les funcions del nou projecte, us farem arribar la 

nostra proposta per tenir en compte també les vostres aportacions. 

13. Projecte singular 

La regidora projecte els alumnes de projecte singular del curs 2019-2020. 

També 

PROJECTE SINGULAR 2019-2020 

NOM LLOC DE PRÀCTIQUES ESCOLA 

JORDI SÁNCHEZ MANTENIMENT AJUNTAMENT (Ll.Vinyes) ESCOLA ST.JOSEP 

RAQUEL GARCIA LLAR INFANTIL “Les Cent Fonts” ESCOLA ST.JOSEP 

DAVID SEIXAS CASA CULTURA  ESCOLA ST.JOSEP 

AZIZ EL DAOUAA AUTOREPARACIONS VILADELBOSCH INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

JOEL RODRÍGUEZ INS ANTON BUSQUETS I PUNSET INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

YOUSSEF AJAJ GARATGE TALLER TRIMA INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

IU LUQUE PISCINA MUNICIPAL (Manteniment) INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

DAPHNE MASÓ ESCOLA BRESSOL “La Baldufa” INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

MARC TRRESERRAS ESCOLA GUILLERIES (medi, lecto) INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

CHAYMAE MOKRATI ESCOLA GUILLERIES (immersió lingüística) INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

RODRIGO MARTÍNEZ RESTAURANT VILLAVECHIA INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 

 

 



 

 

 

 

 

També explica que el 9 de setembre a les 17.00h a la sala de plens de 

l’ajuntament va tindrà lloc per primera vegada la signatura dels convenis, va ser un 

èxit. 

14. PFI Montseny- Guilleries 

 

La regidora explica  que aquest any en Cintu diu que hi ha pocs infants de Sant 

Hilari i no sap quin pot ser el motiu. La Georgina demana a les escoles que si saben 

qualsevol infant que pugui encaixar en aquest perfil, seria bo que ho fessin saber, 

per poder parlar amb en Cintu. 

La regidora explica que el transport aquest any no és un problema perquè hi ha 

pocs alumnes. Es podrà fer ús del bus de l’escola Ventijol i, d’aquesta manera, 

podrem evitar problemàtiques com les que ens trobàvem l’any anterior.  

 

15. Fem deures 

 

La regidora explica que aquest projecte començarà a l’octubre i falta una persona 

que coordini i lideri aquest projecte.  

Hi ha tres voluntaris per dur a terme el projecte. Aquest any comencem el projecte 

a l’octubre i els voluntaris i horaris són els següents: 

 

Núria Giol (dimecres 17h a 18:30) 

Margarita (dilluns 17h a 18:30) 

Àngel (dilluns 17h a 18:30) 

 

Segons volum d’alumnes, s’intentarà acceptar-los a tots o per ordre de preferència 

 

Acord 

Enviar els centres una graella perquè puguin apuntar els alumnes amb ordre de 

preferència. Aquesta graella ha de ser retornada abans de l’octubre. 



 

 

 

 

 

16. Teatre amb anglès 

La regidora exposa el següent: en Raül, director del Col·legi Sant Josep, m’ha passat 

els preus de les obres d’aquest any i, com cada any, és una quantitat considerable 

de diners, aproximadament uns 3000€ en total. Aprofito el CEM per llençar una 

proposta. Considero que l’anglès avui dia és molt important pels infants pel món 

que els envolta i que és imprescindible tenir un bon nivell. Tot i això, crec que 

aquests diners potser, es podrien invertir per altres temes també importants a 

treballar amb els infants, com és l’educació emocional, la violència de gènere, la 

sexualitat, etc. Amb això vull dir que m’agradaria que entre tots hi penséssim.   

Acord 

Aquest curs 2019-2020 es faran les obres com sempre, però s’acorda buscar un 

altra alternativa i parlar-ne en el CEM de juny. 

17. Descoberta de l’entorn 

La regidora explica que tal com es va demanar en l’últim CEM, els dos centres 

educatius, l’Escola Guilleries i el Col·legi Sant Josep podran realitzar l’activitat final 

de descoberta de l’entorn conjuntament. El títol de l’activitat és: L’estat de salut del 

nostre poble. És per infants de 3er de primària.   

18. Beques càtedra de l’aigua 

Les alumnes premiades aquest curs són: 

a. ALBA CREHUET FONT 

b. ANNA ROSELL TORRES 

D. PROPOSTES A TREBALLAR 



 

 

 

 

 

19. Decoració de nadal 

La regidora explica que es reuneixen 5è i 6è dels dos centre educatius per elaborar-

la. S’ha d’entregar abans del 22 de Novembre i dir quin tipus de decoració es farà 

el més aviat possible per poder demanar el material.  

20. Comissió carnestoltes 

La regidora explica les dates de les properes comissions;  

- 3 octubre (17:30) 

- 6 de febrer (17:30) 

21. Municipalització del menjador 

La regidora explica el següent: a. Com ja sabeu, com a Ajuntament hem pres la 

decisió de municipalitzar el servei de menjador a les escoles del poble. Ho 

realitzarem a través d’una cooperativa i ho farem juntament amb Arbúcies que el 

curs passat ja van implementar la primera fase del projecte.  

L’objectiu d’aquest projecte és implantar aquest servei durant el tercer trimestre 

del curs 2019-2020 a l’escola bressol la baldufa, com a prova pilot.  

La primera fase d’aquest projecte és realitzar una Comissió municipal de 

Menjadors. Per tant, dins d’aquesta comissió, necessitarem: 1 representant de les 

AMPES i de la direcció de l’escola, la regidora i tècnica d’educació, la regidora de 

serveis, un nutricionista i un representant de cada partit polític.  

Després, a cada Consell escolar de cada escola és important que valoreu el servei 

de menjador que teniu actualment i fer un informe de valoració d’aquest. 



 

 

 

 

 

Una vegada creada la comissió, s’ha de decidir si us adheriu a la xarxa i cada 

centre firmar un acord amb el Consell comarcal (tot això ja ho realitzarem, un cop 

us hàgim convocat a la primera reunió de Comissió de menjador). 

L’alcalde, Joan Ramon Veciana explica que el contracte amb el consell comarcal 

s’acaba el curs 2021-2022. 

La regidora d’educació demana que cada consell escolar de cada centre faci una 

valoració del servei de menjador, i fer-lo arribar a la regidora d’educació per poder-

ho posar sobre la taula amb la comissió de menjador.  

22. Camí segur 

La regidora explica el següent: des de la regidoria de mobilitat s’està preparant una 

xerrada i diferents activitats per les famílies i infants sobre el camí segur, per 

engrescar i donar sentit al camí segur i que no estigui en desús.  

L’alcalde diu que les enquestes deien que molta gent l’utilitzaria i la realitat no ha 

sigut aquesta. 

També exposa que primer de tot s’hauria de complir els horaris d’estar els carrers 

tallats, si han d’estar 15 minuts tallats no tenen perquè està una hora. 

L’ajuntament s’està plantejant posar algun tipus de pilones automàtiques.  

La M Àngels Ripoll Cubatallé , regidora a l’oposició de PDCAT, pregunta al senyor 

Joan Ramon Veciana si tenir el centre del poble tan tancat cal si el camí segur té 

molt pocs usuaris. 

L’alcalde li respon que ell creu que és una oportunitat. L’afectació en horari 

comercial és molt poca, en canvi educar a la societat anar a peu és molt més 

important. 



 

 

 

 

 

 23. Tallers/activitats cultura amazic  

La regidora explica que van fer una reunió amb la gent que porta aquests talers i no 

es van presentar. Encara no l’hi ha passat a la Maite, tècnica de ciutadania, les 

activitats detallades. Seran a principi d’octubre.  

24. Fem dissabte 

La regidora explica que serà el 9 de maig 

25. Crear taula de relació amb les escoles 

La regidora d’educació exposa que vol crear una taula de relació entre escoles per 

parlar de qualsevol proposta o qüestió, per fer formacions conjuntes entre els 

docents dels diferents centres. 

La Maite, tècnica de ciutadania insisteix molt a tenir un Pla Educatiu d’Entorn. Des 

de l’equip de govern creiem que és molt important. Un cop tinguem el Pla Educatiu 

d’Entorn podrem acollir totes les necessitats que tinguem. 

La regidora com a últim punt diu les següents paraules: m’agradaria que sorgís una 

comunicació fluida entre escoles i Ajuntament, és per aquest motiu que estic 

oberta a qualsevol qüestió i si necessiteu o trobeu adient parlar o debatre sobre 

qualsevol temàtica i que jo n’estigui al cas, només cal que m’ho feu arribar, des de 

les AMPES, les direccions, etc.  

L’alcalde diu que el grup de whatsapp de direccions per les nevades i temporals 

s’haurà d’actualitzar, ja que hi ha direccions noves, la regidora... 

Acord 

Demanar a la Susanna Vilar que facin administrador a l’alcalde.  



 

 

 

 

 

E.TORN OBERT DE PARAULA 

- En Xavier Prat exposa el següent: es va parlar en l’últim acta de les trobades entre 

les diferents escoles, seria possible fer trobades entre les diferents escoles de la 

comarca? 

La regidora respon que ho troba interessant però primer creu que s’ha de 

cohesionar els centres educatius del municipi. També l’hi explica que ja es fan 

trobades amb altres centres de la comarca, per exemple amb el joc perdut, la fira 

de la robòtica... 

La Mònica, directora de l’Escola Guilleries exposa que les activitats han de ser molt 

marcades, que es fan moltes activitats i després no tenen temps per les activitats 

curriculars d’aula 

- En Xavier Prat, regidor d’ERC, pregunta els centres educatius si hi ha molta 

saturació a les aules aquest curs, en tema ràtios. La regidora d’educació diu 

que aquest tema en parlen en les comissions d’escolarització. 

La Mònica Casado, directora de l’Escola Guilleries, respon que ells tenen un 

nivell, els de 4rt amb 25 i 25 alumnes. 

L’Anna Miralpeix, directora de la Lar Infantil Les Cent Fonts, diu que ells 

tenen el P3. 

 

El President aixeca la sessió. 


